

Letter of Authorization

XUZHOU YCH AUTOMATION TECHNOLOGY CO., LTD. NO.58, HEPING ROAD, YUNLONG DISTRICT, XUZHOU CITY, JIANGSU, CHINA, being a reliable manufacturer of packing and strapping machines hereby confirms that SAM LLC (ООО «САМ») located at 143080 Moscow region, city Odintsovo, d/p Lesnoy Gorodok, Fasadnaya Street, house 2, building 1, room No. NP-1, office 31, Russia, web-site: www.samgrupp.ru, is an authorized distributor of XUZHOU YCH AUTOMATION strapping machines equipment, with all rights to sell on the territory of Russian Federation for the following products supplied by XUZHOU YCH AUTOMATION TECHNOLOGY CO., LTD. (China):

YQ201 High table automatic strapping machine

Applicable territories:

Distribution: Russian Federation and other CIS countries.

Period of validity: May 30 2025 - May 31 2026

SAM LLC is also authorized to offer technical support services, pre-sales and after--sales consulting services, warranty and post-warranty services for XUZHOU YCH AUTOMATION TECHNOLOGY strapping machines.

Дистрибьюторское разрешение

XUZHOU YCH AUTOMATION TECHNOLOGY CO., LTD. NO.58, HEPING ROAD, YUNLONG DISTRICT, XUZHOU CITY, JIANGSU, CHINA, являясь надежным производителем упаковочных и обвязочных машин, настоящим подтверждает, что SAM LLC (ООО «САМ»), расположенное по адресу 143080 Московская область, город Одинцово, д/п Лесной Городок, ул. Фасадная, дом 2, строение 1, помещение № НП-1, офис 31, Россия, веб-сайт: www.samgrupp.ru, является авторизованным дистрибьютором оборудования для стреппинговых машин XUZHOU YCH AUTOMATION, со всеми правами на продажу на территории Российской Федерации следующей продукции, поставляемой компанией XUZHOU YCH AUTOMATION TECHNOLOGY CO., LTD. (Китай):

Автоматическая стреппинг машина YQ201 с высоким столом

Применимые территории:

Распространение: Российская Федерация и другие страны СНГ.

Срок действия: 30 мая 2025 г. - 31 мая 2026 г.

ООО «САМ» также уполномочена предлагать услуги технической поддержки, предпродажные и послепродажные консультационные услуги, гарантийное и послегарантийное обслуживание обвязочных машин XUZHOU YCH AUTOMATION TECHNOLOGY.

XUZHOU YCH AUTOMATION TECHNOLOGY CO., LTD

2025-05-27

